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About



Welcome to our
new expression

We have the oppo�unity to step out of the comfo� zone

taking pa� in every sphere of peoples lives: individual

and collective, personal and professional.

CODGOO evolves and empowers the «Business of Life»,

enriching peoplev>s future.

We’re builders of a future that is exciting and more human.

CODGOO where technology is here to help you.

CODGOO that amplifies people’s possibilities.



Our Services



B  B
SOFTWARE PROVIDER

Codgoo, is a B2B so�ware provider specializing in offering innovative 
solutions for  marketing agencies. We provide tailored so�ware services 
to help our clients streamline their operations, enhance productivity, and 
achieve their business goals. With a focus on cu�ing-edge technologies 
and personalized suppo�, Codgoo is commi�ed to suppo�ing agencies 

and marketing firms in delivering exceptional results to their clients.



تصميم وتطوير المواقع
 الإلكترونية

Web Design and 
Development

تصميم تطبيقات 
الهواتف الذكية

UI/UX Design

تطوير المتاجر الإلكترونية

E-commerce
development برامج مخصصة

Customized 
so�ware

تطوير تطبيقات الهاتف

Development of 
mobile applications

برامج تخطيط موارد المؤسسات

Enterprise 
Resource Planning

our
Services



Our Mission



نحـــرص دائمـــا على أن نميز أنفســـنا ونســـعى للوصــــــول للقمة
وكذلـــك أن نميـــز عملائنا وشـــركائنا بأفـــكار وأعمـــــــــال عظيمة

تتطابـــــق مـــــع متطلباتهم وحاجتهـــم لذلك نعمـــــل لعملائنا كما 
نحب أن نعمل ألنفســـنا.

As we hope to ourselves to be the best and strive to the highest 

level of success, we also hope to our pa�ners to bring their dream 

to reality. And this can be achieved by suppo�ing them with special 

ideas and works that can be compatible with their requirements. 

We serve our clients as it is our business.



Our Vision



تمكيــن العلامــات التجاريــة ومســاعدتها علــى بنــاء وجودهــا الرقمي 
مــن خلال صنــع الأفــكار المبتكــرة والمتميــزة فــي دعــم العلامــات 

التجارية وبناء جوهرها في السوق.

To be the first choice to empower brands and assist them in 

building their digital presence by making creative ideas to suppo� 

them in building their core presence in the market.



Web Design
and Development



تصميــم وإنشــاء الموقــع والمتجــر الإلكترونــي بشــكل مميــز للشــركة مــن 
خلال فريــق متخصــص وكذلــك يمكنــك الاختيــار مــن بيــن أكثــر مــن تصميــم 
عصــري للموقــع وكذلــك انشــاء عمليــة البرمجــة الخاصــة بالموقــع أو المتجــر 
الإلكترونــي وتوفيــر كافــة المميــزات وإمكانيــات التواصــل مــع العــملاء 
وتطويــر محــرك البحــث والربــط ب Google analytics وكذلــك البيــع خلال المتاجر 

الإلكترونية إبدأ الان وانشئ موقعك أو متجرك الإلكتروني

Designing and creating the website and the online store in a distinctive way 

for the company through a specialized team, as well as you can choose 

from more than one modern design for the website, as well as creating the 

programming process for the website or the online store, providing all the 

features and capabilities of communicating with customers, developing 

the search engine and linking to Google analytics, as well as selling through 

electronic stores Sta� now and create your website or online storewords to 

real. Finally, your story will be launched to them by seeing with their sight 

sensory.



Development of
mobile applications



ــاء  ــا بن ــح لن ــة تتي ــي تقني ــر، وه ــة فلات ــتخدام تقني ــي اس ــص ف ــن نتخص نح
ــى نظامــي التشــغيل Android و iOS فــي آن واحــد.  تطبيــق واحــد يعمــل عل
ــل  ــة أق ــة بتكلف ــة وفعال ــول كامل ــر حل ــى توفي ــادرون عل ــا ق ــي أنن ــذا يعن ه
ــة  ــة ومتجاوب ــتخدم سلس ــة مس ــق تجرب ــى تحقي ــل عل ــرع. نعم ــت أس وبوق
وســريعة الأداء، ممــا يجعــل التطبيقــات التــي نطورهــا تتمتع بقدرة اســتجابة 

فائقة وأداء متميز.

We created mobile applications and all so�ware systems for companies, as 

well as creating applications similar to Amazon, Uber and other famous 

applications, as well as electronic shipping systems, accounting systems, 

corporate and employee management, and everything related to the world 

of programming, through a specialized so�ware team



E-commerce
development



شــركتنا هــي المتخصصــة فــي خدمــات تطويــر المتاجــر الإلكترونيــة، ونحــن 
ــركات  ــات الش ــة احتياج ــة لتلبي ــة متقدم ــول برمجي ــر حل ــى توفي ــل عل نعم
ــدم  ــت. نق ــر الإنترن ــر عب ــر متاج ــاء وتطوي ــي إنش ــون ف ــن يرغب ــراد الذي والأف
ــزة،  ــة المتمي ــاء منصــات التجــارة الإلكتروني ــم وبن ــة لتصمي خدمــات متكامل
حيــث نركــز علــى توفيــر واجهــة مســتخدم ســهلة الاســتخدام وجذابــة وتجربة 
تســوق فريــدة مــن نوعهــا للعــملاء. نقــدم حلــولاً مخصصــة ومتوافقــة مــع 

أحدث التقنيات والمعايير في مجال التجارة الإلكترونية.

Our company specializes in e-commerce development services, and we 
work to provide advanced so�ware solutions to meet the needs of 
companies and individuals looking to create and develop online stores. We 
offer integrated services for designing and building outstanding 
e-commerce pla�orms, focusing on providing a user-friendly and a�ractive 
user inte�ace and a unique shopping experience for customers. We provide 
customized solutions that are compatible with the latest technologies and 
standards in the e-commerce field.



ERP&
company system



ــر حلــول ERP مخصصــة ومتكاملــة التــي  نحــن نتخصــص فــي تطوي
تلبــي احتياجــات ومتطلبــات المؤسســات المختلفــة. فريقنــا الماهــر 
وذو الخبــرة يعمــل عــن كثــب مــع العــملاء لتحليــل وفهــم عملياتهم 
ــز  ــا لتعزي ــة خصيصً ــج ERP مصمم ــاء برام ــة، وبن ــم الحالي وأنظمته
الكفــاءة وتحســين أداء الأعمــال. مــن خلال برمجــة برامــج ERP فعالة، 
نحــن نســعى لتســهيل إدارة ومراقبــة مختلــف عمليــات المؤسســة 
ــع  ــد والتوزي ــة والتوري ــة وإدارة الأوراق المالي ــات المالي ــل العملي مث

وإدارة العملاء والموارد البشرية وأكثر من ذلك.

We specialize in developing customized and integrated ERP 
solutions that meet the needs and requirements of various 
enterprises. Our skilled and experienced team works closely with 
customers to analyze and understand their processes and current 
systems, and build ERP so�ware specifically designed to enhance 
efficiency and improve business pe�ormance. Through effective 
ERP so�ware programming, we aim to facilitate the management 
and monitoring of various enterprise processes such as financial 
operations, stock management, supply and distribution, customer 
management, human resources, and more



نقــدم نظــام ERP بتصميــم مخصــص لاحتياجــات كل شــركة. يتضمــن 
نظامنــا ERP وحــدات متعــددة تشــمل إدارة المبيعــات والمشــتريات 
والمخــزون والماليــة والموارد البشــرية والتحلــيلات والتقاريــر الإدارية. 
كل هــذه الوحــدات متكاملــة فــي نظــام واحــد يســهل التنســيق بيــن 
الإدارات المختلفــة ويســاعد علــى تحقيــق أهــداف الشــركة بشــكل 

أفضل.

We provide a customized ERP system designed to meet the specific 
needs of each company. Our ERP system includes multiple modules 
such as sales management, procurement, inventory, finance, 
human resources, analytics, and management repo�s. All these 
modules are integrated into one system that facilitates 
coordination between different depa�ments and helps achieve 
the company's goals more effectively.



:Codgoo الذي نقدمها في ERP من أهم مزايا أنظمة
ســهولة الاســتخدام: تــم تصميــم واجهــة نظــام ERP لدينــا بشــكل بســيط وســهل ▪

الاســتخدام، ممــا يســاعد المســتخدمين علــى التعلــم بســرعة واســتخدام النظــام 
بكفاءة.

ــوم ▪ ــذا نق ــة، ل ــات خاص ــا احتياج ــركة له ــم أن كل ش ــن نفه ــول: نح ــص الحل         تخصي
بتخصيص نظام ERP لتناسب احتياجات ومتطلبات كل شركة

دعــم فنــي متخصــص: نوفــر دعمًــا فنيًــا متخصصًــا علــى مــدار الســاعة لضمــان أن ▪
نظام ERP يعمل بفعالية ودون توقف.

SOME OF THE KEY ADVANTAGES OF THE ERP SYSTEM 
WE OFFER AT CODGOO:
▪ Ease of use: Our ERP system inte�ace is designed to be simple 

and user-friendly, helping users to quickly learn and efficiently 
use the system.

▪ Customized solutions: We understand that every company has 
unique needs, so we customize the ERP system to fit the 
requirements of each company.

▪ Specialized technical suppo�: We provide around-the-clock 
specialized technical suppo� to ensure that the ERP system 
operates effectively and without interruption.

▪ Integration with other systems



باختصــار، "Codgoo" تقــدم نظــام ERP متميــز يســاعد الشــركات علــى 
تحســين أدائهــا وتحقيــق النجــاح فــي ســوق الأعمــال. اعتمــاداً علــى 
ــول  ــر حل ــركائنا لتوفي ــع ش ــل م ــن نعم ــراء، نح ــق الخب ــا وفري خبرتن

متكاملة ومبتكرة تلبي احتياجاتهم وتعزز نمو أعمالهم.

In summary, "Codgoo" offers a distinctive ERP system that helps 
companies improve their pe�ormance and achieve success in the 
business market. Leveraging our expe�ise and team of expe�s, we 
work with our pa�ners to provide integrated and innovative 
solutions to meet their needs and enhance the growth of their 
businesses.



UI/UX Design



نحــن نؤمــن بأهميــة تصميــم واجهــات المســتخدم الجذابــة والواضحــة التــي 
ــك أو  ــر منتجات ــهولة عب ــل بس ــل والتنق ــى التفاع ــتخدمين عل ــاعد المس تس
خدماتــك الرقميــة. فريقنــا المحتــرف فــي تصميــم واجهــة المســتخدم يعمل 
ــات  ــدة ومبتكــرة تلبــي احتياجــات الســوق ومتطلب ــم فري ــق تصامي ــى خل عل
العلامــة التجاريــة الخاصــة بــك. نحــن نتبــع أحــدث الاتجاهــات والمعاييــر فــي 
ــم  ــك التصمي ــة المســتخدم، بمــا فــي ذل تصميــم واجهــة المســتخدم وتجرب
ــات  ــل الاحتياج ــتخدم (User-Centered Design)، وتحلي ــة المس ــى تجرب ــاءً عل بن
ورؤيــة المســتخدم (User Research)، واختبــارات التفاعــل وتجربــة المســتخدم 

(User Testing)، وغيرها. 

We believe in the impo�ance of designing a�ractive and clear user 
inte�aces that help users interact and navigate easily through your digital 
products or services. Our professional user inte�ace design team works on 
creating unique and innovative designs that meet market needs and your 
brand's requirements. We follow the latest trends and standards in user 
inte�ace design and user experience, including User-Centered Design, User 
Research, User Testing, and more.



Customized
so�ware



نحــن نــدرك أن كل منظمــة لديهــا احتياجات فريــدة ومتطلبــات خاصة. 
ــا  ــي تمامً ــي تلب ــة الت ــول المخصص ــم الحل ــا لتقدي ــن هن ــك، نح ولذل
احتياجــات عملــك. يعمــل فريــق الخبــراء لدينــا علــى التحليــل الشــامل 
لمتطلباتــك وفهــم اســتراتيجيتك المؤسســية. مــن خلال الاســتفادة 
ــوم  ــة، نق ــر والبرمج ــالات التطوي ــي مج ــة ف ــا العميق ــن معرفتن م
ــن  ــك وتحس ــاءة عمل ــزز كف ــة تع ــج مُخصص ــر برام ــم وتطوي بتصمي
إلــى برنامــج مُخصــص لإدارة أنظمــة الأوراق  أدائــك. قــد تحتــاج 

المالية، أو لتنظيم وتتبع المخزون. بغض النظر عن مجال عملك.

We understand that every organization has unique needs and 
specific requirements. Therefore, we are here to provide 
customized solutions that pe�ectly meet your business needs. Our 
team of expe�s works on a comprehensive analysis of your 
requirements and understanding your corporate strategy. By 
leveraging our deep knowledge in development and programming 
fields, we design and develop custom so�ware that enhances your 
work efficiency and improves your pe�ormance. You may need 
custom so�ware to manage financial systems or organize and 
track inventory, regardless of your field of work



AI



شــركة "Codgoo" تعتبــر مــن الــرواد فــي مجــال تقديــم خدمــات الــذكاء الاصطناعــي 
الشــاملة فــي مجــالات التصميــم، التطويــر، والبرمجــة. نحــن نؤمــن بأهميــة تطبيــق 
التقنيــات الحديثــة والــذكاء الاصطناعــي فــي تحســين تجربــة عملائنــا وتعزيــز كفــاءة 

أعمالهم.

تســتفيد شــركة "Codgoo" مــن الــذكاء الاصطناعــي فــي جميــع خدماتهــا مــن خلال 
اســتخدام التحلــيلات الضخمــة والتعلــم الآلــي لتقديــم حلــول مبتكــرة ومخصصــة لــكل 
عميــل. التعــاون معنــا يعنــي الاســتفادة مــن أدوات وتقنيــات متقدمــة تســاعد فــي 

تحليل البيانات، وتحسين عمليات العمل واتخاذ القرارات الاستراتيجية.

Our company, Codgoo, is a pioneer in providing comprehensive 
a�ificial intelligence services in the fields of design, development, 
and programming. We believe in the impo�ance of applying 
modern technologies and a�ificial intelligence to enhance our 
clients' experiences and improve the efficiency of their operations.

Codgoo utilizes a�ificial intelligence in all its services by using big 
data analytics and machine learning to deliver innovative and 
customized solutions for each client. Collaborating with us means 
benefiting from advanced tools and technologies that help analyze 
data, improve business operations, and make strategic decisions.



كيف توفر "Codgoo" خدماتها باستخدام الذكاء الاصطناعي:
ــل  ــل احتياجــات العمي ــذكاء الاصطناعــي لتحلي ــم مخصــص: نســتخدم ال ١. تصمي

وتصميم حلول مبتكرة تناسب احتياجاتهم الفريدة.
٢. تطويــر برمجيــات متقدمــة: نقــوم بتطويــر برمجيــات حديثــة ومتطــورة 
وتحقيــق  الأنظمــة  أداء  لتحســين  الاصطناعــي  الــذكاء  تقنيــات  باســتخدام 

الأهداف المحددة.
٣. خدمــات مخصصــة: نقــدم خدمــات برمجيــة مخصصــة باســتخدام التعلــم الآلي 

لتحسين تنظيم العمليات وزيادة الإنتاجية.
ــى  ــص عل ــي متخص ــم فن ــق "Codgoo" دع ــر فري ــص: يوف ــي متخص ــم فن ٤. دع

مدار الساعة لضمان استمرارية العمل وتحقيق النتائج المرجوة.

HERE'S HOW CODGOO PROVIDES ITS SERVICES 
USING ARTIFICIAL INTELLIGENCE:
1. Custom Design: We use a�ificial intelligence to analyze clients' 
needs and design innovative solutions tailored to their unique 
requirements.
2. Advanced So�ware Development: We develop modern and 
advanced so�ware using a�ificial intelligence techniques to 
enhance system pe�ormance and achieve specific goals.
3. Customized Services: We offer tailored so�ware services using 
machine learning to improve process organization and increase 
productivity.
4. Specialized Technical Suppo�: The Codgoo team provides 
specialized technical suppo� round the clock to ensure business 
continuity and achieve desired results.



LET IT BE
A PARTNERSHIP OF

SUCCESS


